
  
 
 
 
INTERPELLATION (M) – Snabbtester  
Till ansvarigt regionråd Jan Lahenkorva  (S).  
 

 
Pandemin har nu pågått i över ett år och det råder inga tvivel om att hög testkapacitet och 
bred testning med en effektiv smittspårning gör stor skillnad. Testkapaciteten för PCR-
testningen har utökats kraftigt under året men har trots det vid hög smittspridning haft stora 
problem att kunna genomföra tester utifrån de behov som funnits. 
Att behöva vänta på att genomföra test och sedan vänta på resultatet gör att risken för ökad 
smittspridning är stor. 
 
För att möjliggöra ännu mer testning så finns möjlighet till snabbtester. Det är relativt billiga 
tester som görs antingen av vårdpersonal eller den testande och där svaret på om man bär 
på Covid19 virus eller ej ges inom 10-15min. Dessa enklare tester möjliggör ännu mer 
bredare testning där det finns önskemål om att testa personalen vid varje arbetspass. 
Vi moderater har under hösten lyft detta och man startade då en valideringsprocess för 
dessa som fortfarande pågår. Valideringar har gjorts på annat håll av andra aktörer och visat 
på goda resultat. Det finns även andra regioner och kommuner som infört dessa tester med 
goda resultat. 

 
Av den anledningen ställer jag följande frågor till hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande: 
 

1 Hur kommer det sig att det tagit så lång tid att breddinföra snabbtester i våra verksamheter? 

 

2 Är majoriteten beredd att prioritera snabbtester för att möjliggöra testning av vår personal? 

 

3 Hur kommer det sig att majoriteten inte har tagit initiativta till mer utökad testning? 

 
Gävle 2021-08-03 
Patrik Stenvard (M)  

 

 
 
 


